
 
Jegyzőkönyv 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság  
2024. június 05-i rendkívüli nyílt üléséről 

 
 
Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatala II. emelet nagyterem (2040 Budaörs, 
Szabadság út 134.) 
 
Jelen voltak: Dr. Ritter Gergely elnök, Hauser Péter képviselő, Laczik Zoltán 
képviselő, Löfler Dávid képviselő, Hoyos Sándorné külsős bizottsági tag, Dr. Lévai 
István külsős bizottsági tag 
 
Igazoltan távol: Szabó Sándorné külsős bizottsági tag 
 
Skypon vett részt az ülésen: dr. Molnár Bernadett aljegyző, Kövesdi Gabriella 
szociális irodavezető, Lőrincz Mihály Műszaki Ügyosztályvezető, Vágó Csaba 
kabinetvezető,  
 
Jegyzőkönyvvezető: P. Berecz Anita 
 
 
Dr. Ritter Gergely elnök: Köszöntötte az ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy 
a Bizottság 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülés határozatképes, azt 0800 órakor 
megnyitotta.  

Kérte a jelenlévő tagokat, hogy válasszanak jegyzőkönyv-hitelesítőt. Hauser Péter 
bizottsági tagot javasolta jegyzőkönyv-hitelesítőnek. A Bizottság 6 egyhangú igen 
szavazattal úgy döntött, hogy Hauser Péter képviselőt választja meg a jegyzőkönyv 
hitelesítőjének. Az elnök feltette szavazásra a meghívó szerinti napirendet némi 
sorrend módosítással, mely szerint a 2. napirendi pontot tárgyalják elsőként. A 
bizottság a javaslatot 6 igen szavazattal elfogadta a zárt ülésekkel együtt. 

 
44/2024. (VI.05.) SZEB sz.    határozat 
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása 
 
A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása 
Budaörs Város Önkormányzat Szociális és Egészségügyi Bizottsága úgy dönt, hogy 
Hauser Péter bizottsági tagot választja meg a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  
 
Bizottsági hatáskör:  
 
 
1.) Javaslat a Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesülete 
elszámolásának elfogadására 
 
I. Testületi hatáskör:  
 
2.) Javaslat "Budaörs Egészségügyéért Díj" kitüntetésre – ZÁRT ülés 
 



II. Bizottsági hatáskör:  
 
3.) Méltányossági települési támogatás iránti kérelem elbírálása – ZÁRT ülés 
 
 

 

Napirend előtti hozzászólás:  
 
Löfler Dávid képviselő: A televíziós vitáknál többször elhangzott, hogy milyen 
rezsiköltségei vannak a városnak. Ennek kapcsán kérdi, hogy az elektromos autó 
töltése a faházban, amit többször látnak Hauser Péternél, ezt a város fizeti? Van ennek 
külön órája, számlálója? Állítólag itt a városházán is van ilyen töltés. Éjszaka is gyakran 
ott látják az autót, parkolóhelyet is foglal. Ez a város büdzséjéből megy?  
 
Hauser Péter képviselő: Nem tudja, mennyiben tartozik ez a bizottsághoz, de a 
faházaknál az a nevelési tanácsadó szolgálathoz tartozik, s megegyezett velük egy 
bizonyos összegben, hogy támogatja őket.  
 
Löfler Dávid képviselő: Lehet tudni, hogy milyen egyesség? Más is töltheti ilyen 
áron? Milyen tarifák vannak?  Ez egy drágább áramforrás, mint, ha valaki lakossági 
áramot használ. 
 
Hauser Péter képviselő: Havonta húszezer forintnyi értékben szokott vásárolni 
irodafelszerelést, mert számlát nem tudnak adni.  
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: Érdemes lenne ezeket külön almérőkre tenni, ugyanúgy 
itt a városházán is, mert a hibrid autók után is van töltés időnként, ami nem a városházi 
flottához tartozik, tehát ezeket érdemes külön választani, hogy tiszta képe legyen erről 
mindenkinek. 
 
Löfler Dávid képviselő: Ezt az áramot nem a város fizeti? Ha jól tudja a faházaknak 
sincsen alórája.   
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: A fenntartása a nevelési tanácsadónak a ceglédi 
tankerületnél van, szerinte ők fizetik.   
 
Löfler Dávid képviselő: Ők tudnak erről a megállapodásról, vagy kivel szüle5tett ez 
a megállapodás? 
 
Hauser Péter képviselő: Az iroda vezetőjével, mivel számlát nem tudnak kiállítani, de 
felszerelésnek híján vannak. 
 
Biró Gyula alpolgármester: Mennyit fizet a FIDESZ a faházakért? 
 
Löfler Dávid képviselő: Szerződésük van, amennyit a város kér, annyit. A FIDESZ, 
mint párt nem fogadhat el támogatást.  
 
dr. Czuczor Gergely képviselő: A Facebook-on a Budaörsiek oldalán megosztotta 
polgármester úr, hogy incidens történt az oldallal kapcsolatban márciusban. Történt-e 
ebben az irányban lépés?  



Vágó Csaba Kabinetvezető: Igen, az eset március 16-17-én történt, hogy az adminok 
már nem fértek hozzá az oldalhoz. Feljelentést tettek, később rendőrkapitány úr azt 
mondta, hogy most már a META-hoz fordulnak. Havonta egyébként legalább három 
levelet váltottak a META-val ebben az ügyben, eleinte nem kaptak választ, később azt 
a tájékoztatást kapták, hogy az admin jogokat visszakapják, de ez nem történt meg. 
Immár polgári úton kívánnak érvényt szerezni a METÁ-vel szemben, illetve az 
ügyészség bevonása is szóba került. Jelenleg nem tudják, volt-e adatszivárgás, bejutni 
az oldalra nem tudnak. Úgy gondolták, a dolog hamar megoldódik, s nem kell erről 
beszélni, de sajnos nem ez történt.   
 
dr. Czuczor Gergely képviselő: Van egy erre vonatkozó jogszabály, egy bejelentési 
kötelezettség 72 órán belül, hogy erről hivatalos szerv értesüljön. A rendőrségen kívül 
megkerestek mást? 
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: Nem kerestek meg mást, ez a rendőrség feladata, ott 
jelezték, az összes többi ebből következő eljárási lépést nekik kell megtenniük. Ő 
szorgalmazta az ügyészség bevonását.   
  
dr. Czuczor Gergely képviselő: 2013. évi L. törvény az információbiztonságról 
előírja, hogy ilye esetben 72 órán belül bejelentési kötelezettség van, hisz ez egy 
hivatalos felület, személyes adatokról is szó lehet.  Van egy besorolási kötelezettség 
1-5 skálán, amit lehet, teljesített is az önkormányzat, s felhívja a figyelmet, hogy 
valószínűleg a BTG is ez alá esik. Kéri, hogy járjanak ennek utána. Ennek a határideje 
június 30-a lesz. 
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: A visszajelzések alapján még az is lehet, hogy az oldal 
visszaáll, ennek ellenére szerinte komoly érdeksérelmet szenvedett az önkormányzat, 
ami ellen fellépni kívánnak. A másik dolog, hogy van egy általános adatvédelmi 
szabályzat, ami minden felhasználóra vonatkozik. Az adatvédelem nem egy facebook 
csoportra vonatkozik, hanem a felhasználók egészére, s mindenki maga rendelkezik 
az adatiról, amikor a felhasználási feltételeket elfogadja.    
 
 
 
Napirendek tárgyalása:  
 
 

I. Testületi hatáskör:  
 
 
1.) Javaslat a Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesülete 
elszámolásának elfogadására 
 
 
Kövesdi Gabriella irodavezető: Ismertette az előterjesztést.   
 
Löfler Dávid képviselő: Ez nem inkább KMISB hatáskör szokott lenni 
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: Eredetileg igen, de egy rendezvényhez, az Empátia 
naphoz kapcsolódik, ami inkább szociális vonatkozású.  



Löfler Dávid képviselő: Színvonalas volt a rendezvény, de az meglepte, hogy a 
FIDESZ-KDNP képviselői nem kaptak erre meghívást, de a BFE képviselői és 
képviselő jelöltjei jelen voltak, s aktívan posztolgatták az eseményt, 
kampányrendezvényt csinálva belőle. Mi az oka, hogy ők nem kaptak meghívót?  
 
Fodor Zoltán Ferencné (BKME): A régi csoport elnöke, a jelenleg a budaörsi csoport 
vezetője. Korábban sem küldtek soha képviselőknek külön meghívót, csak az 
önkormányzatnak és a szociális iroda vezetőjének, alpolgármester úrnak, jegyző 
úrnak. Nyilvánosan meghirdették az eseményt, ő maga utólagosan kapcsolódott be. 
Felhívja a figyelmet, hogy mindenféle politikai dologtól elhatárolódnak, csak a 
mássággal és az empátiával foglalkoznak, politikával nem. Szívesen látnak mindenkit 
rendezvényeiken, de külön meghívót nem küldenek. 
 
Biró Gyula alpolgármester: Ő ott volt és a biatorbágyi alpolgármester is. Milyen 
kampányról beszél képviselő úr? Ő ilyet nem hallott ott senki részéről.  
 
Löfler Dávid képviselő: A facebook megosztásokra gondolt, ahol együtt ült a BFE 
csapta. Szerinte egyértelmű, ha egy kívülálló nézi, hogy ennek tűnt. Most már érti, 
hogy az önkormányzat kapott meghívót, s a BFE értesítette a saját képviselőit, akik  
csináltak róla egy ilyen kis imázs fénykép kollekciót a facebookra. Érti, hogy Biró Gyula 
nem érti ezt a dolgot. 
 
Vágó Csaba Kabinetvezető: Az önkormányzat honlapján fent volt a meghívó, ezt 
azért sokan szokták olvasni.  
 
Biró Gyula alpolgármester: Szerinte képviselő úrnak lassan üldözési mániája van, 
ezt egyébként gyógyítják, javasolja, hogy egy ilyen rendelést keressen fel. 
 
Löfler Dávid képviselő: Amikor a személyeskedésről beszél a BFE, javasolja 
visszahallgatni ezeket a szavakat.  
 
Hauser Péter képviselő: Vegyék komolyabban kicsit és a napirendről beszéljenek.  
 
 
dr. Ritter Gergely elnök: Kérdés, hozzászólás nem lévén felteszi szavazásra a 
határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal javasolt elfogadásra. 
 

45/2024. (VI.05.) SZEB sz.    határozat 
 
Javaslat a Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesülete 
elszámolásának elfogadására 
 
Az Empátia nap megtartására biztosított 3.200.000 Ft támogatásról Budaörs Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi Bizottsága a 
Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesületének elszámolását és 
beszámolóját elfogadja. 
 
A határozathozatal az SZMSZ 60. §-a és 37. § (2) bekezdés alapján egyszerű többséggel, az SZMSZ 60. §-a és 
38. § (1) bekezdése alapján nyílt szavazással történik. 
 
Határidő: 8 nap 



Felelős: Polgármester 
A végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda, Pénzügyi Iroda 
 

 
 
 
 
 
A bizottság a további napirendeket zárt ülés keretében tárgyaltra. A zárt ülésen 
hozott határozatok száma: 
 
46/2024. (VI.05.) SZEB sz.    határozat 
47/2024. (VI.05.) SZEB sz.    határozat 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Hauser Péter Dr. Ritter Gergely 
 jegyzőkönyv-hitelesítő a bizottság elnöke 
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